
Referat fra styremøte i Refstad skole FAU

Tid: Tirsdag 01. november 2022 kl. 19.30-21.00

Sted: Refstad skole, Bredtvet

Neste møte: Tirsdag 06. desember 2022 kl. 19.30-21.30

Til stede:

1. trinn Mona Bingen

2. trinn Siri Alvilde Egeland, Ragne Ågnes Hansmoen

3. trinn Merete Susort

4. trinn -

5. trinn Beate Paulsen

6. trinn Torunn Graftås, Kristin Bjerkeland

7. trinn -

Rektor Magnus Nesset-Kristiansen

Kristin Kongelf og Camilla Olsen: Forfall:  Lydia Kehling, Torgeir Stegane, Nadia Basem Mohammad,

Veslemøy Maria Fossum, Nina Margrethe Favang

Referent: Ragne Ågnes Hansmoen

Saksliste: 
1) Godkjenning av innkalling

Ingen kommentarer – innkalling er godkjent.

2) Rollefordeling
Informasjon om FAU, ledige roller og kort presentasjon av nye og eksisterende representanter.
Nye representanter er ønsket velkommen. Fordeling av roller skoleår 2022/2023:

Navn Rolle

Torunn Leder

Torgeir Nestleder

Beate Natteravn

Siri Støtter leder med aktuelle byggesaker

Ragne Referent og sosial komité

Kristin B Sosial komité og 17. mai konsulent

Kristin K Sosial komité

Mona Sosial komité

Kasserer

3) Tilbakemelding fra bydelen angående trafikksikker skolevei
Bymiljøetaten (BYM) inviterer hvert år alle bydeler til å komme med innspill om lokale
trafikksikkerhetsutfordringer. Årets tilbakemelding fra BYM er at nye områder for
trafikksikringstiltak er meldt inn, da flere elever på Risløkka har søkt seg til Refstad skole.
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4) Arrangere foredrag med Barnevakten eller Politiets Nettpatrulje
Foreldre i 6. trinn har meldt ønske om foredrag om Nettvett. Dette er et veldig aktuelt tema,
også for flere trinn ved skolen, og det har også tidligere vært arrangert foredrag med dette
som tema for foreldre/foresatte og elever på mellomtrinnet (5.-7. trinn). Både Barnevakten og
Politiets nettpatrulje har foredrag om dette temaet, FAU-leder finner passende foredrag og
arrangør til neste møte. Angående pris kan dette deles mellom skolen og FAU.

5) Natteravning
Oppstart av natteravning har dette skoleåret blitt forsinket da FAU har hatt en sen oppstart.
Behov for en ansvarlig for natteravning fra FAU, Beate sa seg villig til å gjøre dette. Ansvaret er
å koordinere natteravning i området, herunder sette opp lister for hvilke klasser (5.-7.) som
har ansvar aktuelle fredager gjennom skoleåret (klassekontaktene har ansvar for å finne 3-5
foreldre som kan stille), sende ut påminnelse gjennom skolemelding og facebook. Materiell
fås av Natteravnene i Oslo.

6) Skoledisko
Sosial komité er i rute med planleggingen av skoledisko-arrangementet som blir i
februar/mars, og holder i videre arbeid. Dette skoleåret består gruppen av Kristin B, Kristin K,
Mona, Lydia og Ragne.

7) 17. mai og nedsetting av komité på 4. trinn
FAU vil sende ut informasjon til foreldre i 4. og 5. trinn med påminnelse om ansvar for
gjennomføring av kommende 17. mai-feiring for Refstad skole. 4. trinn har ansvar for å danne
komité og 5. trinn bidrar med å bemanne poster. For å sikre kompetanseoverføring er det
ønskelig at general fra 2022-komiteén deltar i første møte i 2023-komiteén.

8) Evt.
a. Hudøy

Hudøy-styret 2022 har henvendt seg til Refstad skole FAU med ønske om økonomisk
støtte. Prisøkning påvirker deltakeravgift og antall som har behov for å få dekket
deltakeravgift, antall besøksbarn er også økende, med andre ord vil antagelig
behovet for støtte øke kommende år. Tradisjonelt har Refstad skole FAU bidratt
økonomisk ved å dekke deltakeravgiften til Hudøystyret, ca. 30 TNOK. FAU-leder vil gi
beskjed til Hudøy-styret om å søke om stønad fra FAU for årets tur, slik at dette
gjøres korrekt formelt sett.

FAU har besluttet å sette 30 TNOK som utgangspunkt for stønad i 2022, i tillegg
settes det av 10 TNOK som buffer til besøksdagen i 2023.

b. Henvendelse fra Løren vel
Løren vel har tatt kontakt med Refstad skole FAU angående manglende
ungdomstilbud på Løren. De har en egen arbeidsgruppe (blant annet Løren FAU,
Frydenberg FAU og Pådriv) som ønsker midlertidige tiltak, herunder at Sinsenjordet
forbeholdes ungdom. Refstad skole FAU støtter behovet og stiller seg bak dette, men
er av oppfatningen at det primært ikke mangler uteområder, men ungdomsklubb
(inneområder) i vårt område. Refstad skole FAU ønsker selv ungdomsklubb i
nærheten av ny skole.

c. Status flerbrukshall
Reguleringsplanen er ikke klar.
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d. Skolegrenser
Nye skolegrenser er ikke fastsatt enda, skal være et møte om dette ultimo november.
Dagens grenser er fra 2014, før dette var Risløkka også del av Refstad skolekrets.
Antatt at man går tilbake til en slik løsning. Vollebekk og Linderud blir antagelig
rendyrket barneskole og ungdomsskole, men ikke avgjort hvilken skole som blir hva.

e. Nye Refstad barneskole
Rektor informerte om at forsinkelser har medført at ny skole vil være klar til
skolestart 2024.
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